
Vi har under många år genomfört provfiske i Åsnen. Vad jag förstår så har vi inte någon vettig 
förklaring till att vi gör detta år efter år. Därför borde det var bra om vi pausar detta provfiske tills 
vi har en vettig plan varför vi ska ha provfiske.  

 

Att Styrelsen bereder frågan om att Pausa provfisket tills vi har en grund för varför vi ska ha 
provfiske i Åsnen. 

Mvh Bileam Nilsson Bodanäs 


